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Abstract (en)
The artificial grass covering (70) has a flat carrier (74) with an upper side (76) and a lower side (78), and a grass mat (80), which is formed of pile
threads (84,86) that are connected with the carrier. A supporting layer (82) is arranged on the upper side of the carrier and is penetrated by the pile
threads of the grass mat. The supporting layer partially consists of supporting filaments (88). The supporting layer has a height of two centimeters
and a density of 0.095 grams per cubic centimeter. The supporting layer is made of polyamide, polyethylene, polyurethane or polyether sulfone.

Abstract (de)
Kunstrasenbelag (70) umfassend einen flächigen Träger (74) mit einer Oberseite (76) und einer Unterseite (78), einen Rasenflor (80), der aus
Florfäden (84, 86) gebildet ist, welche mit dem Träger (74) verbunden sind, und eine auf der Oberseite (76) des Trägers (74) angeordnete, von den
Florfäden (84, 86) des Rasenflors (80) durchdrungene Stützschicht (82). Die Stützschicht (82) besteht mindestens teilweise aus Stützfilamenten
(88). Der erfindungsgemässe Kunstrasenbelag (70) ist dadurch gekennzeichnet, dass die Stützschicht (82) eine Höhe von mindestens 2 cm und
eine Dichte von mindestens 0.095 g/cm 3 aufweist.
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